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Protokół Nr 27/17
z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w dniu 22 czerwca 2017 
r.

1. Sprawy regulaminowe
– stwierdzenie quorum

Przewodniczący Komisji Jan Lange przywitał wszystkich przybyłych na posiedzenie Komisji.
Stwierdził, że w sali obrad jest quorum wymagane przy zgłaszaniu wniosków i wyrażaniu opinii.
(Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do niniejszego protokołu.)

- przyjęcie porządku obrad
Przewodniczący Komisji Jan Lange poinformował, że radni otrzymali zawiadomienie o posiedzeniu
Komisji wraz z proponowanym porządkiem obrad. (Zawiadomienie stanowi zał.nr 2 do niniejszego
protokołu.)
Zapytał, czy są do niego uwagi lub wnioski.
Wobec braku uwag poddał wniosek pod głosowanie.
Proponowany porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.
2. Zgłaszanie i omawianie wniosków do budżetu miasta na 2018 r.
3. Informacja o działalności Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej  w tym planowanych

działaniach strategicznych.
4. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
5. Sprawy bieżące.

- przyjęcie protokołu
Przewodniczący Komisji Jan Lange poinformował, że protokóły Nr 26/17 z 25 maja 2017 r. został
wyłożony do wglądu a jego przyjęcie nastąpi na koniec posiedzenia.

Ad.pkt.2 Zgłaszanie i omówienie wniosków do budżetu miasta na 2018 r.
Głos w dyskusji zabierali radni: Paweł Szewczyk, Jan Lange, Jarosław Teodorowicz, Andrzej 
Obecny.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 
głosowania jednogłośnie (5 głosów za) zgłosiła następujące wnioski do budżetu miasta na 2018 r.:

– zabezpieczyć środki na wyburzenia,
– zabezpieczyć środki na budowę lokali socjalnych,
– zabezpieczyć środki na budowę ronda na skrzyżowaniu ul. Kaszubskiej z ul. Lelewela,
– uwzględnić remont ul. Jodłowej ,
– zabezpieczyć środki na budowę boiska wielofunkcyjnego przy Szkole Podstawowej przy      

ul. Lotha,
– zwiększyć środków na uzbrojenie terenów pod budownictwo mieszkaniowe,
– wyznaczyć fundusz chodnikowy na bieżące remonty chodników.

Ad.pkt.3 Informacja o działalności Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej w tym plano-
wanych działaniach strategicznych.
(Informacja stanowi zał.nr 3 do niniejszego protokołu.)
Jan Gurgun Prezes Spółki PGK przedstawił złożoną informację.
Głos w dyskusji zabierali radni: Anna Mrowińska, Jarosław Teodorowicz, Andrzej Obecny, Paweł
Szewczyk.
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Radni byli przeciwni zamiarowi zmiany logo firmy - uznali to za zbędny wydatek. Ponadto podkre-
ślili stanowisko Rady w sprawie szaletów publicznych. 
Odnośnie planowanej relokacji firmy z ul. Szczecińskiej na ul. Bałtycką stwierdzili, że powinna ona
być podjęta po zajęciu stanowiska co do częściowej komercjalizacji firmy – oddzielenia wysypiska
od części transportowo - sprzątającej. 

Ad.pkt.4 Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie 
w formie aportu prawa własności nieruchomości na rzecz „Słupskiego Towarzystwa 
Budownictwa Społecznego” Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością w siedzibą w 
Słupsku. (Druk Nr 40/13)

Głos w dyskusji zabrał radny Jan Lange.
Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 

głosowania jednogłośnie (3 głosy za) zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie  rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego Miasta Słupska za 2016 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
Miasta Słupska za rok 2016. (Druk nr 40/7) 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Miasta Artur Michałuszek.
Głos w dyskusji zabrał radny Jerzy Mazurek.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 
głosowania większością głosów (2 głosy za, bez głosów przeciw, 1 wstrzymujący się) zaopiniowała
pozytywnie ww. projekt uchwały.

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Prezydentowi 
Miasta Słupska z tytułu wykonania budżetu Miasta Słupska za 2016 rok. (druk Nr 40/15)

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Miasta Artur Michałuszek.
Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 

głosowania (1 głos za, 1 przeciw, 1 wstrzymujący się – głosowanie nierozstrzygnięte)  nie wydała 
opinii w sprawie ww. projektu uchwały.

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o 
przebiegu wykonania budżetu Miasta Słupska, informacji o przebiegu wykonania planów 
finansowych jednostek, o których mowa w art. 9 pkt 10, 13 i 14 ustawy z dnia 27 sierpnia 
2009 roku o finansach publicznych oraz informacji o kształtowaniu się wieloletniej 
prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć, o których mowa w art. 
226 ust. 3 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych, za I półrocze roku 
budżetowego. (Druk Nr 40/22)

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Miasta Artur Michałuszek.
Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 

głosowania jednogłośnie (3 głosy za) zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 
budżetowej Miasta Słupska, szczegółowości projektu budżetu oraz rodzajów materiałów 
informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu. (Druk Nr 40/23)

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Miasta Artur Michałuszek.
Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 

głosowania jednogłośnie (3 głosy za) zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
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– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie kierunkowych założeń polityki budżetowej 
miasta Słupska na 2018 rok. (Druk Nr 40/10)

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Miasta Artur Michałuszek.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 
głosowania większością głosów (2 głosy za, bez głosów przeciw, 1 wstrzymujący się) zaopiniowała
pozytywnie ww. projekt uchwały.

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie przyznania w 2017 roku dotacji celowych 
na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych 
do rejestru zabytków, położonych na obszarze Miasta Słupska. (Druk Nr 40/9A)

Projekt uchwały przedstawiła Aldona Remelska Koordynator DEZ w WPP
Głos w dyskusji zabrali radni: Jerzy Mazurek, Jan Lange, Andrzej Obecny, Anna Mrowińska

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 
głosowania jednogłośnie (3 głosy za) zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XX/220/15 Rady 
Miejskiej w Słupsku z dnia 30 grudnia 2015 r. w sprawie udzielenia dotacji na zadania 
finansowane częściowo ze środków Regionalnego Programu Operacyjnego dla 
Województwa Pomorskiego na lata 2014-2020. (Druk Nr 40/14)

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 
głosowania jednogłośnie (3 głosy za) zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie odmowy uwzględnienia wezwania do 
usunięcia naruszenia interesu prawnego uchwałą nr XXXII/380/16 Rady Miejskiej w 
Słupsku z dnia 30 listopada 2016 r. w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania na 
terenie miasta Słupska oraz wysokości stawek opłat za postój i sposobu ich pobierania. 
(Druk Nr 40/16)

Projekt uchwały przedstawił Dyrektor WPT Robert Linkiewicz.
Głos w dyskusji zabrała radna Anna Mrowińska.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 
głosowania jednogłośnie (3 głosy za) zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie ustalenia opłat za usługi przewozowe 
środkami komunikacji miejskiej. (Druk Nr 40/30)

Z-ca Prezydenta Marek Biernacki zwrócił się do Komisji o możliwość przedstawienia jej projektu 
uchwały, o którego rozpatrzenie jeszcze w tym miesiącu zamierza zwrócić się do Rady Prezydent.
Komisja przez aklamację rozszerzyła porządek obrad o zapoznanie się z ww. projektem.
Projekt uchwały przedstawił Dyrektor WPT Robert Linkiewicz.
Głos w dyskusji zabierali radni: Andrzej Obecny, Jarosław Teodorowicz, Jan Lange.
Komisja przez aklamację przyjęła ww. projekt uchwały do wiadomości.

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Rewitalizacji Miasta Słupska na lata 2017-2025+ . (Druk Nr 40/19)
Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 

głosowania większością głosów (1 głos za, bez głosów przeciw, 2 wstrzymujące się) zaopiniowała 
pozytywnie ww. projekt uchwały.
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Ad.pkt. 5 Sprawy bieżące.

Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości następujące pisma:
– Mieszkanki  w  sprawie  odmowy  przez  Prezydenta   wykupu  mieszkania  komunalnego

przy ul. Reja.
Komisja zgodziła się ze stanowiskiem Prezydenta w tej sprawie.
(Całość sprawy znajduje się w teczce ORM.0004.56.2017),

– Zarządu Wspólnoty Mieszkaniowej Nowobramska 2 w sprawie śmietników .
Komisja  zapoznała  się  z  informacją  Prezydenta   o  sposobie  rozwiązania  problemu
mieszkańców.  
(Całość znajduje się w teczce ORM.0004. 2017)

Przewodniczący Komisji Jan Lange wobec wyczerpania porządku obrad  zapytał, czy radni mają
uwagi do wyłożonego na początku posiedzenia protokołu Nr 26/17  z 25 maja  2017 r.
Nikt nie zgłosił uwag.

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie ww. protokół.
Komisja  Gospodarki  Komunalnej  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  w  wyniku  głosowania

jednogłośnie (5 głosów za) przyjęła protokół  Nr 26/17  z 25 maja  2017 r.

Na tym posiedzenie zakończono.

Protokół sporządziła: Przewodniczący Komisji
Renata Szczęsna

          Jan Lange


